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To: All Residents of Bel-Air 

致貝沙灣各住戶： 

 

Chikungunya Fever Prevention 
預防基孔肯雅熱 

 

DETAILS詳情: 

We would like to remind you to remain vigilant of the mosquito-borne disease, Chikungunya 
Fever. With the recent weather conditions and increased mosquito activity, we urge everyone 
to stay alert and take following preventive measures: 

- Use mosquito repellents and wear long sleeves 
- Remove stagnant water from flower pots, containers and drains 
- Keep your surroundings clean and dry, especially balconies   

 
Service Centre continue to implement anti-mosquito measures, including regular inspection and 
clearing of standing water, especially after heavy rain, and maintenance of common areas to prevent 
mosquito breeding. We appreciate your cooperation in keeping our community safe.  
 
For more details, visit: www.chp.gov.hk. 
 

服務中心謹此提醒各位警惕蚊媒傳染病「基孔肯雅熱」，鑑於近期天氣狀況不佳，蚊蟲
容易滋生，服務中心呼籲各位保持警惕，並採取以下預防措施： 
 

- 使用防蚊液，穿著長袖衣物； 
- 清除花盆、容器和排水渠的積水，避免蚊蟲滋生； 
- 保持周圍環境清潔乾燥，尤其是露台位置 

 
服務中心將繼續加強防蚊工作，包括定期巡查及清理積水（特別是大雨過後），及維護
公共位置以防止蚊蟲滋生。敬請各住戶配合，共同維護社區安全。 
 
詳情請瀏覽衛生防護中心網站：www.chp.gov.hk 
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